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Pytanie wpłynęło dnia: 2018-01-08

Imię i nazwisko: Jacek Jankowski

Treść pytania: Dzień dobry. Panie Burmistrzu oraz Panowie i Panie Rady Gminy i Miasta Mrozy: zróbmy coś dla
Polaków z terenów byłego ZSRR. Naszych rodaków są tam setki tysięcy nie z własnej woli lecz z woli arcymordercy
Stalina. Przecież jako bogata gmina możemy sprowadzić nawet kilka rodzin, zapewnić lokum itd. Tak naprawdę żadna
ekipa od 1989 roku nic szczególnego w tej sprawie nie zrobiła. A my jako gmina możemy i stać nas czyli gminę chyba
na to żeby coś dla naszych rodaków zrobić? A może gmina razem z parafią? Pozdrawiam.

Odpowiedź Burmistrza

Szanowny Panie Jacku,

Zgadzam się z Panem, że powinniśmy pomóc wszystkim Polakom, którzy nie z własnej woli zostali pozbawieni
możliwości mieszkania we własnym kraju, szczególnie tym zza wschodniej granicy Polski. Zgadzam się też z tym, że
żadna ekipa po 1989 roku do końca nie rozwiązała tego problemu. W mojej ocenie problem ten powinien być
rozwiązany systemowo poprzez "przyjazne" regulacje prawne na poziomie władz państwowych. W minionych latach
dwukrotnie prowadziliśmy rozmowy z rodzinami z Kazachstanu w celu ich osiedlenia na terenie naszej gminy ale w
obu przypadkach były jakieś problemy formalne i ostatecznie nic z tego nie wyszło. W mojej ocenie teraz są
szczególnie sprzyjające warunki do wręcz masowych przesiedleń ponieważ Polska może zaoferować wiele ciekawych
miejsc pracy więc wsparcie jest potrzebne w pierwszej fazie osiedlenia, później oni sobie sami poradzą. Nie jesteśmy
jak Pan napisał gminą bogatą ponieważ należymy do grupy gmin biedniejszych ale nie stanowi to problemu żebyśmy
pomogli nawet kilku rodzinom.

Pozdrawiam, Dariusz Jaszczuk 


